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29. Justerat 2005-02-25 
 
 
................................               ................................... 
Iris Johnsson                   Marianne Wikenbrandt  
 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Marianne Wikenbrandt (SPF) 
                                         Sven Larsson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Eva Andersson (PRO) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
 
Anmält förhinder:            Lennart Söder(SPF) 
 
I tjänsten deltog Birgitta Carlander, mas, på avdelningen för 
äldre och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades..  
 
2. Dagordningen godkändes. Under punkt 8, Övriga frågor 

anmäler Bo Werner en fråga angående 
tillgänglighetsprojektet och Anders Liljeberg har en fråga 
om distriktsköterska i Bromsten. 

 
3. Till justerare valdes Iris Johnsson och Marianne 

Wikenbrandt. 
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4. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds 
protokoll från 05 01 20. Komplettering under punkt 9, 
övriga frågor, det är HSB Distriktsstyrelse Spånga-Tensta 
som skrivit till HSB.  
 

5. Anmälan av inkomna protokoll: 
• Lokala handikapprådet, LHR, 05-01-27, läggs till 

handlingarna 
• Rinkeby SPR 04-12-21, 05-01-10, 05-01-24, läggs till 

handlingarna 
• Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR, 04-12-02, nr 11 

läggs till handlingarna   
• Föreningen Spånga Trygghetsringning 05-01-12, läggs till 

handlingarna  
 

6.  Rapporter och skrivelser. 
• Balanslistan, bilaga 1 

Guldkant/Samverkansgrupp/Trygghetsringningen. 
Fortsätter som tidigare. 
Utemiljön. Alla uppmanas av Bo Werner att höra av sig när 
man ser brister i utemiljön. Synpunkter framkommer om 
dålig allmän belysning generellt i Spånga, exempel är 
Värstagårdsgatan(Stationsgatan), Salagatan, Avestagatan. 
Flera områden/gator upplevs som otrygga. 
BRÅ, brottsförebyggande rådet, har lämnat ut en 
enkätförfrågan till HSB-föreningar och villaägarföreningar 
om det finns områden som upplevs otrygga och där 
framkom bland annat att Spånga station var en sådan plats. 
 
Marta Csiki, stadsdelsförvaltningens tekniska avdelning och 
Berit Mårtenson, Gatu- och fastighetskontoret är inbjudna 
till pensionärsrådets möte den 14 april klockan 09.00.  
 
När det gäller förvaltningens skrivelse om uppsökande 
verksamhet bland äldre medborgare över 80 år, mottogs den 
positivt av rådet.  
Innebörden av uppdraget är att biståndsbedömarna erbjuder 
hembesök hos de, i respektive område, som är över 80 år 
och inte har hemtjänst.   
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7. Information från nämnden och förvaltningen.  
Vid den öppna delen av senaste nämndsammanträdet var det 
bland annat diskussion om butikslokalerna vid 
Hyppingegränd.  
 
Utbildningsdag för rådet är planerat till förmiddagen den 1:a 
april 2005. Utbildningen kommer att avslutas med lunch. 
Separat inbjudan kommer. 

      
8. Övriga frågor. 

Bo Werner kommer för pensionärsrådets räkning att 
tillsammans med Lokala handikapprådet skicka en skrivelse 
till Gatu- och fastighetskontoret med en förfrågan hur 
arbetet med tillgänglighetsprojektet skall fortsätta. 
Fortfarande saknas kartläggning av torg och trappor. 
 
Anders Liljeberg har en förfrågan om 
distriktssköterskemottagning i Bromsten. Beslöts att Anders 
tillsammans med Sven Larsson gör en förfrågan hos 
vårdcentralen i Spånga om möjligheter finns för detta.     

 
 
     
 
      
9. Mötet avslutas. 
 
 
 
Bilagor.  
1. Balanslista   
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
 
 
Birgitta Carlander 


